
Białołęka jest moją pasją. Postrzegam ją jako dzielnicę 
dużych możliwości, zamieszkałą przez aktywnych ludzi  
oczekujących wysokiej jakości życia. Z wykształcenia je-
stem socjologiem. Ukończyłam Katolicki Uniwersytet Lu-
belski. Jako socjolog uważam, że procesy urbanizacyjne 
powinny przebiegać w naturalny sposób, aby zapewnić 
mieszkańcom godziwe, bezpieczne warunki życia, moż-
liwość rozwijania zainteresowań, w szczególności mło-
dzieży, oraz udogodnienia dla osób starszych. W mojej 
opinii miasto powinno być takie jak jego mieszkańcy.
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laborum verferorum experspelest poreptatis maximus 
aperrorerum rest, ullorrore, omnima quibus.
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verferorum aut experspelest poreptatis maximus 
aperrorerum rest, ut ullorrore, omnima quibus.

  

To potencjał ludzi, ale i dynamicznie zmienia-
jącego się  miejsca. Ostatnie dwie kadencje 
to czas wielkiej modernizacji – rozbudowy
i poprawiania jakości infrastruktury, budowy 
przedszkoli i żłobków, usuwania zaniedbań. 
Pracowaliśmy po to, żeby Warszawa stała się 
miastem, w którym żyje się wygodnie. 

Dziś Warszawa jest najszybciej rozwijają-
cym się miastem Europy. Jednak moja wizja 
sięga dalej. Pragnę, żebyśmy konkurowali
z  Berlinem czy Paryżem.

Wierzę, że uda nam się to osiągnąć wspólnie
Wszyscy orzymy Warszawę.

Hanna Gronkiewicz-Waltz
Prezydent m.st. Warszawy

W Warszawie jest   
ogromny potencjał...
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Więcej informacji zamieściłam w sprawozdaniu radnej w la-
tach 2010-2014. 

Sprawozdanie jest dostępne na mojej stronie internetowej 
www.agnieszkaborowska.pl. W części zamieściłam go rów-
nież w pliku audio w formie czytanej, ponieważ dbam o uła-
twienia dla osób niedowidzących, niewidomych.

Serdecznie zapraszam na profil facebook i stronę interne-
tową, na której prezentuję sprawozdanie radnej, inicjatywy, 
zdjęcia, aktualności, perspektywy dla dzielnicy i inne informa-
cje dotyczące nas wszystkich.

Moją działalność samorządowca ukształtowało doświad-
czenie społeczne, które miałam okazję zdobyć pełniąc 
przez ostatnie siedem lat funkcję prezesa Stowarzyszenia 
Moja Białołęka. Współorganizowałam wiele projektów spo-
łecznych m.in. wystawę plenerową Miasto jak My Białołę-
czanie, spotkania młodzieży z coachem „ Tydzień Kwitną-
cych Akacji”, dla dzieci  „Dni Odkrywców Kosmosu”. Jako 
jedyna radna z dzielnic Warszawy jestem członkiem Rady 
ds. budżetu partycypacyjnego przy Prezydencie m.st. War-
szawy. Jestem też innowatorem społecznym, absolwentką 
Szkoły Liderów Polsko-Amerykańskiej Fundacji Wolno-
ści, w której otrzymałam wyróżnienie założyciela szkoły  
prof. Zbigniewa Pełczyńskiego za ponadprzeciętny zapał 
w działaniach lokalnych „Jestem ZAP-aleńcem”.

Zawodowo pracuję w agencji reklamowej HUMA - firmie 
rodzinnej istniejącej na rynku od 23 lat. Moja firma jest lau-
reatem pierwszej nagrody na Ogólnopolskim Konkursie 
Wydawnictw Reklamowych IDEA.

Prywatnie jestem żoną ukochanego męża Aleksandra. 
Mamy dwie córki (14 lat i 11 lat). Moim hobby jest żeglar-
stwo, fotografia, wycieczki rowerowe i joga śmiechu.
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Zielona 
Biblioteka

Rozbudowa 
Bocianiego Zakątka

Koncepcja 
Modernizacji 
Rzeki Długiej

ul. GłębockaMost nad  
Kanałem Żerańskim 

6
nowych przejść  

dla pieszych

Edukacyjny Zakątek  
o Kulturze Mazowsza  

w Parku Magiczna

facebook.com/radna.agnieszka.borowska www.agnieszkaborowska.pl
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Agnieszka Borowska

 www.agnieszkaborowska.pl facebook.com/radna.agnieszka.borowska

Cztery lata temu dzięki Państwa głosom zostałam radną.  
Był to dla mnie czas pracowity i pełen wyzwań. Wiele 
inicjatyw podejmowałam razem z Państwem, tworząc  
wspólne rozwiązania w atmosferze twórczego dialogu. 

Dziękując za wspólnie spędzony czas, proszę o głos  
w bieżących wyborach. Chcę zostać radną, aby konty-
nuować rozpoczęte prace, być z Państwem w kontakcie  
i poprawiać jakość życia na terenie Zielonej Białołęki. 

Jeśli dzięki Państwa poparciu zostanę radną, dołożę 
wszelkich starań, aby powstały lub zostały rozbudowane:

EDUKACJA

KULTURA, spRAWy spOłECZnE, ZDROWiE

pARKi, TEREny spORTOWE, pLACE ZABAW

28 Berensona (Zielona  
Biblioteka) 

29 Bociani Zakątek – Ruskowy 
Bród

30 Długorzeczna
31 Truskawkowe Pole – Echa 

Leśne

32 Magiczna
33 Przykoszarowa
34 Wałuszewska 
35 Skarbka z Gór – skwer  

z ławkami

Ulice:
9  Daniszewska
10 Głębocka
11 Kartograficzna
12 Kąty Grodziskie
13 Mańkowska
14 Mehoffera 
15 Sieczna
16 Słodka
17 Twórcza
18 Zdziarska wraz z mostkiem 

lub kładką dla pieszych
35 Skarbka z Gór – progi  

spowalniajace
36 Verdiego

skrzyżowania lub ronda:
20 Berensona – Zaułek
21 Białołęcka – Juranda ze 

Spychowa 
23 Berensona – Ostródzka 
22 Glębocka – Berensona 

(rondo)
24 Głębocka – Lewandów 

(rondo)
25 Głębocka – Kartograficzna 

(rondo)
26 Zdziarska – Kąty Grodziskie
27 Zdziarska – Ostródzka 

Jest koncepcja  
modernizacji obwa- 
łowań rzeki Długiej. 
Trzeba modernizo-
wać wały wraz z dro-
gami rowerowymi.

Podczas modernizacji  
ul. Głębockiej należy  
wybudować bezpieczne 
skrzyżowania, przejścia 
dla pieszych, sygnalizację 
świetlną.

Należy wskazywać potrzebę 
realizacji inwestycji ponad-
dzielnicowe takich jak Trasa 
Olszynki Grochowskiej. Jej 
budowa małymi etapami 
jako drogi tymczasowej 
ułatwiłaby nam życie.

Młodzież potrzebuje  
nowych miejsc spotkań.  
Chciałabym, aby powstał 
Młodzieżowy Klub  
Aktywności eMKA oraz  
Centrum Aktywnosci 
Młodzieżowej.

Konieczne jest wyznaczenie  
terenu na biurowce i miejsca 
pracy. Należy dbać o porządne 
nowe Miejscowe Plany Zago-
spodarowania Przestrzennego  
i zmianę tych, które są wadliwe.

Potrzebna jest także 
biblioteka na Kobiałce 
i Choszczówce.

Przychodnia na Zielonej Białołęce 
ze szpitalem jednego dnia to mój 
priorytet. Przewodniczyłam Komisji 
Polityki Społecznej i Ochrony 
Zdrowia inicjując jej powstanie. 
Chciałabym to dokończyć.

Będę chronić  
wody gruntowe, 
rozwijać wodociągi 
i kanalizację.

Popieram  
Piotra Jaworskiego  
w wyborach do Rady  
Miasta (pozycja 1).

Popieram  
Mariusza Budziszewskiego  
do Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego (pozycja 6).

przedszkola
1  Głębocka, 
2  Jesiennych Liści
3  Hemara – rozbudowa

Żłobki
2  Jesiennych Liści 
4  Zbyszka z Bogdańca

szkoła podstawowa  
i Gimnazjum  
z poradnią psychologiczno-
-pedagogiczną 
5  Warzelnicza

Trzeba wykorzystać natural-
ny potencjał przyrody – lasy  
i rzeki. Utworzyć trasę triath-
lonu – pływanie, kajaki  
na kanale Żerańskim, jazda 
na rowerze i bieg w lasach. 
Na zimę – trasy narciarskie  
w lasach. Moim marzeniem 
jest także basen. Sprawdzę, 
czy jest możliwe do realizacji. 

6  Filia Domu Kultury
37 Trzy pokoje z kuchnią  

- placówka kulturalna  
i ognisko dla młodzieży
 Przychodnia

39 Edukacyjny Zakątek  
o Kulturze Mazowsza

40  ul. Przykoszarowa  
– rewitalizacja rejonu  
koszar wojskowych

41  ul. Marywilska - rewitalizacja

DROGi i KOMUniKACJA

Linie autobusowe do tramwaju na Annopolu (Żeraniu)  
i metra. Kontynuacja działań w sprawie poprowadzenia 
metra lub tramwaju to ważny priorytet. Inicjuję zawrotki 
autobusowe na Zdziarskiej oraz na Annopolu. Potrzebne 
też są większe parkingi przy Stacji Płudy i nowy parking 
 na Annopolu.


